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گزینه های جانشینی قلی زاده مشخص شدند

ایوان از فرانسه، آندره از عربستان 
روز گذشته مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس در واکنش به این 
موضوع که بازیکنی جایگزین 
قلی زاده می شود؟ خاطرنشان 
کـــرد:  »فقـــط می توانیم یک 
بازیکـــن دیگـــر جـــذب کنیم 
چون در لیست ما فقط جای 
یـــک بازیکـــن خالی اســـت. 
گاریدو یکی، دو بازیکن ایرانی 
معرفـــی کـــرد، همچنیـــن دو 
بازیکـــن خارجی هـــم مدنظر 
دارد کـــه از بین آنها یک نفر را 
ظرف چنـــد روز آینده جذب 

می کنیم.«
کـــه  اســـت  ایـــن در حالـــی 
چشم  همچنان  پرسپولیس 

انتظار تعیین تکلیف سهمیه اورونوف است و اگر این بازیکن به لیست 
زیر 25 ســـال وارد شود، احتمالاً علاوه بر جذب مهاجم، یک وینگر نیز 
به جمع سرخ پوشـــان اضافه خواهد شـــد. سؤال اساسی در خصوص 
وضعیـــت فعلی آن اســـت که گاریدو نام یک مهاجـــم نوک خارجی را به 
باشـــگاه داده چراکه روی جذب قلی زاده برای وینگر حســـاب باز کرده 
بود و با توجه به علاقه شـــخصی قلی زاده به تیم پرســـپولیس، مدیران 
این تیم هم به انتقال این بازیکن امیدوار بودند اما مخالفت لخ پوزنان 
همه برنامه ها را خراب کرد. شب گذشته از آندره کاریو و ایوان کاوالیرو 
به عنوان گزینه های باشـــگاه پرسپولیس در پست مهاجم و وینگر نام 
برده شـــد و هنوز مشـــخص نیســـت کدام یک از این دو بازیکن آخرین 

خرید پرسپولیس خواهند بود.
آنـــدره کاریو وینگر مدنظر پرســـپولیس با اینکه با باشـــگاه القادســـیه 
عربســـتان قرارداد دارد اما به دلیل بی انضباطی در تمرینات در آستانه 
جدایی از این تیم عربستانی قرار دارد. کاریو طی 4 سال حضور در الهلال 
بارها برابر تیم های ایرانی ایستاد و سبک بازی تکنیکی و توانایی بازی در 
پســـت های مختلف از جمله پشـــت مهاجم و وینگر، باعث شده به کار 

اسکواد فعلی پرسپولیس بیاید.
کاریو که سابقه بازی در واتفورد و اسپورتینگ لیسبون را هم در کارنامه 
دارد، فصل گذشته به القادسیه پیوست و امسال هم لیگ برتر عربستان 
را با این تیم آغاز کرده اما بعید به نظر می رسد به دلیل حواشی اش جایی 
در لیست این تیم داشته باشد. گزینه جذاب دیگر ایوان کاوالیرو پرتغالی 
است که همانند کامارا سابقه عضویت در فولام و ولورهمپتون انگلیس 
را در کارنامه دارد و فصل گذشته نیز در عضویت تیم لیل فرانسه بوده.

اگر رضا درویش موفق شود این گزینه جذاب پرتغالی را به ایران بیاورد، 
برای دومین بار طی دوران حضور در کرسی مدیریت پرسپولیس، بعد 
از لوکادیا موفق شـــده یک بازیکن دیگـــر را هم از 5 لیگ معتبر اروپایی 
بـــه ایران بیـــاورد. حال باید منتظر ماند و دید آخرین خرید تابســـتانی 

پرسپولیس چه کسی خواهد بود.

 پروژه قلی زاده رسماً منتفی شد

 شیطنت چند باشگاه همه چیز 
را خراب کرد

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس به خاطر انتقادهای برخی 
هواداران این تیم در پی ناکامی برای جذب علی قلی زاده 
اعلام کرد: همگان متوجه شدند در ۱۰ روز گذشته از طرف 
باشگاه قلی زاده به ما اعلام شد که آماده انتقال این بازیکن 
ــه  ــتیم. پس از این اعلام آمادگی برای برگزاری جلسـ هسـ
نهایی به ما گفتند، پس از اتمام یک بازی مان این انتقال 
ــه چه دلیلی  ــت بـ ــکلی ندارد اما ناگهان معلوم نیسـ مشـ
ــیطنت هایی از جانب  ــد. البته شـ ــن انتقال منتفی شـ ایـ
ــگاه داخلی انجام شده و پیشنهادات عجیب و  چند باشـ
غریبی برایش فرستاده بودند . همین باعث شد روحیه 

این بازیکن خیلی خراب شود.
ــب گذشته )سه شنبه  رضا درویش ادامه داد: قلی زاده شـ
شب(محبت کرد و در تماس با من گفت بارها علاقه مندی 
خود را اعلام کردم. همه مراحل را هم گذرانده بودیم اما 
ــب  ــد  و آخرین بار شـ ــم چرا این گونه شـ ــان نمی دانـ ناگهـ

گذشته اعلام کردند قصد انتقال این بازیکن را ندارند.
جالب اینکه قلی زاده که قرار بود ساعت 23 روز سه شنبه 
ــپولیس حاضر شود و  ــتاگرامی باشگاه پرسـ در لایو اینسـ
ــتوری در صفحه شخصی خود  ــار اسـ صحبت کند با انتشـ
ــده  ــپولیس منتفی شـ ــش به پرسـ ــرد کار انتقالـ ــلام کـ اعـ
ــکر ویژه  ــلام به همه هواداران عزیز. باید تشـ ــت: »سـ اسـ
کنم از باشگاه پرسپولیس و آقای درویش که خیلی برای 
ــری کردند ولی با توجه به اینکه من یک  انتقال من پیگیـ
بازیکن حرفه ای و تحت قرارداد باشگاه لخ پوزنان لهستان 
هستم، باید هر 2 باشگاه به توافق می رسیدند که باشگاه 
بنده موافق نبود. به هرحال من بازیکن لخ پوزنان هستم 
و متعهد به این باشگاه و یقیناً هواداران عزیز باشگاه بزرگ 

پرسپولیس این موضوع را درک می کنند.«

 احتمال شکایت سپاهان از 
پرسپولیس به خاطر احمدزاده

ــاد  ــد فرشـ ــق شـ ــتانی موفـ ــره تابسـ ــپولیس در پنجـ پرسـ
ــپاهان به خدمت بگیرد. در این توافق  احمدزاده را از سـ
باشگاه پرسپولیس باید مبلغ رضایتنامه این بازیکن را در 

سه قسط به باشگاه سپاهان پرداخت می کرد.
دو قسط ابتدایی این توافق مربوط به فصل پیش رو است 
و قسط نهایی آن نیز در صورت تمدید قرارداد این بازیکن، 

باید در فصل آتی پرداخت شود.
ــبت به پرداخت اولین  ــگاه پرسپولیس تا  دیروز نسـ باشـ
ــان بوده عمل  ــغ رضایتنامه که 5 میلیارد تومـ ــط مبلـ قسـ
نکرده تا این باشگاه درصدد شکایت از سرخ ها و جلوگیری 
ــد. این در حالی  از حضور احمدزاده در بازی پیش رو باشـ
ــود احمدزاده در بازی با فولاد جای  ــت که گفته می شـ اسـ

سروش رفیعی محروم در مرکز زمین بازی خواهد کرد.

پرسپولیس برای اورونوف نامه داد
باشـــگاه پرســـپولیس همچنان امیدوار اســـت که نام 
اوستون اورونوف در لیســـت زیر25 سال این تیم قرار 
بگیرد و برای این منظور دیروز با سازمان لیگ نامه نگاری 

کرده است.
با توجه به انتقال نام بازیکنانی با شـــرایط کاملاً مشابه 
اورونوف و انتقال از فهرســـت بزرگسال به فهرست زیر 
25 ســـال باشگاه های شـــان، باشگاه پرســـپولیس نیز 
درخواســـت خود برای انتقال نام ارونوف از فهرســـت 

بزرگسال به زیر 25 سال را تقدیم سازمان لیگ کرد.
اشـــاره پرســـپولیس به حضور امیرمحمد هوشمند در 
لیســـت زیر25 سال نساجی است و اگر نام اورونوف به 
لیست زیر25 سال برسد پرسپولیس دو بازیکن جدید 

جذب خواهد کرد.
دیـــروز حســـین بادامکـــی معـــاون ورزشـــی باشـــگاه 
پرســـپولیس با کشوری فرد مسئول ســـازمان لیگ هم 
صحبت کرده تا این مســـأله روشـــن شـــود که پاســـخ 
مشخصی نگرفته و به او اعلام شده باید منتظر بمانند.

 

قول شهریاری درباره خرید بازیکن
حســـین شـــهریاری رئیـــس هیـــأت مدیـــره باشـــگاه 
پرپســـولیس بعد از مجمع باشـــگاه با تأکید بر انتخاب 
اعضای حقوقی هیأت مدیره و معرفی نمایندگان آنها تا 
دو هفته دیگر گفت: معرفی جایگزین اعضای حقیقی 
هیأت مدیره بعد از ثبـــت حقوقی ها خواهد بود. هیچ 
فرد پیشـــنهادی وجود نداشـــت و فقط بحث حقوقی 
وجود داشـــت. شـــهریاری در مورد نقل و انتقالات هم 
گفت: باشگاه یارگیری خودش را انجام داده، اما آنچه 
را که هواداران خواســـتند، تحقق پیدا نکرده اســـت. با 
این حال مدیران باشـــگاه در تلاش هستند و یارگیری 
انجام خواهد شد. ان شاءالله با تدبیر مدیرعامل و کادر 
ورزشـــی، بهترین نتیجه ثبت خواهد شد. شهریاری با 
اشـــاره به افزایش ۸۰۰ هزار دلاری سقف بودجه گفت: 
قرار اســـت با این افزایش ســـقف، تیم را تقویت کنیم 

و برنامه آن را می توانید از آقای درویش جویا شوید.

پرسپولیس برای تقدیر از یحیی 
برنامه دارد؟

بدون شـــک یحیی گل محمـــدی یکـــی از موفق ترین 
مربیـــان تاریـــخ پرپســـولیس بـــه حســـاب می آید که 
در چهار ســـال گذشـــته افتخارات بســـیاری به دست 
آورد و نـــزد هـــواداران محبوب شـــد. به نظر می رســـد 
حالا که قرار اســـت پرســـپولیس روبروی فولاد یحیی 
گل محمدی بـــازی کند و البته پرســـپولیس در قزوین 
میزبان خواهد بود فرصت مناســـبی است تا درویش 
و همکارانش در مراســـمی قبـــل از مســـابقه از مربی 
ســـابق و موفق خـــود تجلیـــل کنند. یحیی زمســـتان 
ســـال گذشـــته جدایـــی نابهنگامـــی از پرســـپولیس 
داشـــت اما هیچ مراســـم تودیعی برای او برگزار نشـــد 
و شـــاید بازی فرداشـــب محل مناســـبی برای تقدیر از 
زحمات او باشـــد. بایـــد دید پرســـپولیس اصلاً چنین 
مراســـمی را در نظـــر خواهـــد داشـــت و مقدمـــات آن 

فراهم می شـــود یـــا خیر.
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درویش: در هر پست دو بازیکن باکفایت داریم

پشت بحث افزایش بودجه چیزهای دیگری است
هواداران روبه روی درویش

نقل و انتقالات ضعیف یا لیست باکیفیت؟

ــؤال که موافق افزایش ۸۰۰  ــخ به این سـ رضا درویش در پاسـ
ــپولیس به دلیل  ــگاه پرسـ ــقف بودجه باشـ ــزار دلاری سـ هـ
ــت: من در چند  ــور در لیگ نخبگان خواهد بود؟ گفـ حضـ
رسانه خواندم که گفته بودند پرسپولیس با افزایش سقف 
بودجه مخالف است. با این مدل افزایش بودجه که هفته 
دوم را گذرانده ایم و الان می گویند موافق هستید بودجه تان 
اضافه شود مخالف هستیم. 2 ماه قبل که به ما سقف بودجه 
را اعلام کردند و گفتند یک ریال بیشتر هزینه کردن، منجر 
به جرائم بسیار حساس نقدی و امتیازی می شود، تمکین 
ــه 5۰ یا 6۰  ــقف بودجـ ــم. اگر آن روز به ما می گفتند سـ کردیـ
میلیارد بیشتر است، هیچ کدام از بازیکنان مان را از دست 

نمی دادیم، چون می خواستیم به قانون احترام بگذاریم.
وی ادامه داد: احترام به قانون فقط یک عبارت است. افراد 
دیگر به شکل دیگری از آن بهره برداری می کنند. گفتیم به 
این مدل افزایش بودجه معترض هستیم، چگونه ممکن 
است پس از گذشت هفته دوم، تازه اعلام کنند که موافق 
ــود؟!  ــان به یودجه تان اضافه شـ ــتید 2۰۰ میلیارد تومـ هسـ
ــی است که مشخص  این یک مطلب خیلی غیرکارشناسـ
ــت. اگر قرار بود این  ــتش چیزهای دیگری اسـ می کند پشـ
ــقف بودجه  درآمد حاصل از ورود به لیگ نخبگان جزو سـ
باشد، باید همان روز اول صدور بخشنامه اعلام می کردند 
ــتورالعمل اضافه می شد. همه چیز  و همه ابعاد در آن دسـ

ــد. 2 روز قبل اعلام  ــم باشـ ــبیه هـ ما باید شـ
ــگ نخبگان و لیگ  ــد مبلغ ورودی لیـ کردنـ

ــق می گیرد. این  ــان به تیم ها تعلـ قهرمانـ
ــتقلال که  ــپولیس و اسـ مبلغ برای پرسـ
در لیگ نخبگان هستند ۸۰۰ هزار دلار و 
برای تیم های دیگر که در لیگ قهرمانان 

هستند 3۰۰ هزار دلار است.
ــپولیس در واکنش  ــگاه پرسـ مدیرعامل باشـ

ــپاهان به  ــور و سـ ــتقلال، تراکتـ ــه اسـ ــن موضوع کـ ــه ایـ بـ
ــذب می کنند ولی  ــان را جـ راحتی بازیکنان موردنظرشـ

پرسپولیس با مشکلاتی مواجه است، یادآور شد: فکر 
ــقف بودجه همگانی  ــتورالعمل سـ می کردیم که دسـ

است و نمی دانستیم این موضوع هم مانند کارهای 
ــود و عمل  ــه می شـ ــت و فقط گفتـ ــان اسـ دیگرمـ

ــازمان های نظارتی زحمات زیادی  نمی شود. سـ
ــیدند و دیدیم که چند بازیکن از تیم های  کشـ

ــت خارج  ــف از لیسـ ــل مختلـ ــه دلایـ ــر بـ دیگـ
ــدند. نکته ای که باید بگویم این است که  شـ

در هر پست 2 بازیکن باکفایت داریم و آنچنان 
ــود نیست. یک مقدار جو دلالی  که صحبت می شـ

ــت که علیه پرسپولیس وجود دارد چون آنها از کنار  اسـ
تیم ما امتیازی کسب نکردند.

عملکرد پرسپولیس در پنجره نقل و انتقالاتی 
تابستانی، با واکنش منفی هواداران همراه 
بوده است . پیش از جذب یک دفاع چپ، 
هواداران پرسپولیس در فضای حقیقی و 
مجازی بشدت نســـبت به عملکرد رضا 
درویـــش و مالـــکان جدید باشـــگاه در 
بحث نقل و انتقالات انتقاد داشتند و 
با جذب میلاد محمدی و اخبار مبنی 
بـــر مذاکـــره موفق با علـــی قلی زاده، 
موج انتقـــادات تا حدودی فروکش 
کرد. بـــا این حال و پـــس از منتفی 
شدن حضور ملی پوش ایرانی تیم 
لخ پوزنان در ترکیب پرسپولیس، 
بار دیگر موج انتقادات به وضعیت 
نقل و انتقالاتی باشگاه پرسپولیس 
افزایش یافته و روز گذشته برخی از 
هواداران معترض مقابل در باشگاه 

نیز تجمع کردند.
پرســـپولیس  هـــواداران  اکثریـــت 
در حالـــی نســـبت به عملکـــرد نقل 
و انتقالاتـــی باشـــگاه معترضنـــد کـــه 
مدیرعامل باشگاه در جدیدترین اظهارنظر 

خود اعلام کرده که تیم در حال حاضر در هر پست 
دو بازیکن خـــوب دارد و طی روزهای آینده با یک 
خرید به درخواســـت گاریدو، تیم تکمیل خواهد 
شـــد. نکته ای که با توجه به لیست فعلی باشگاه 
سرخ پوش، درست به نظر می رسد اما پنجره نقل 
و انتقالاتی پرســـپولیس در مقایسه با سه رقیب 
خود یعنی سپاهان، تراکتور و استقلال ضعیف تر 
بوده اســـت؛ بویژه در بحث جدایی بازیکنان که 
ستون فقرات اصلی تیم پرسپولیس از خط دروازه 
تا خط حمله، به تیم رقیب یعنی تراکتور پیوستند.

نکته دیگر در خصوص نقل و انتقالات پرسپولیس 
این اســـت که با توجه به حضور در لیگ نخبگان 
و رقابت با تیم های متمول و پرمهره عربســـتانی، 
قطری و اماراتی، انتظار می رفت دو نماینده ایران 
در لیگ نخبگان آسیا بیش از این تقویت شوند اما 
منصفانه است اگر بگوییم پرسپولیس با ترکیب 
ضعیف تری به نسبت ابتدای فصل گذشته لیگ 
برتر را آغاز کرده است. در این رقابت سخت، باید 
منتظر ماند و دید سلیقه گاریدو برای جذب یک 
مهاجم چه خواهد بود و این سرمربی اسپانیایی، 
با لیست فعلی خود در کورس قهرمانی لیگ چه 

حرفی برای گفتن خواهد داشت.

 بعد از قرعه کشـــی لیگ بیســـت و چهارم مشخص 
بود برنامه پرسپولیس در شـــروع فصل اصلاً برنامه 
راحتـــی نیســـت اما شـــاید کســـی فکر نمی کـــرد که 
مدافـــع عنوان قهرمانـــی بعد از هفتـــه دوم فقط دو 
امتیاز داشـــته باشـــد چرا که بســـیاری از هـــواداران 
روی ســـه امتیاز بازی نخست حســـاب کرده بودند. 
مســـأله اما بحـــث میزبانی اســـت که به مشـــکلات 
پرسپولیس از جمله ناهماهنگی ها و عدم شناخت 
کافی کادر فنی جدید از تیم خود اضافه شـــد و کاری 
کرد تا تیم مقتدر فصل قبل در دو مســـابقه ابتدایی 
خـــود غیـــر از ضعف نتیجه گیـــری در فـــرم بازی هم 

حرف زیادی برای گفتن نداشـــته باشـــد.
در چنین شرایطی پرســـپولیس خیلی زود به تقابل 
با مردی رســـید کـــه این تیـــم را در اوج قـــدرت نگه 
داشـــت و تمـــام افتخـــارات ممکـــن دوران طلایـــی 
برانکو را تکرار کرد. جدال جمعه شـــب پرسپولیس 
مقابل فـــولاد از این حیـــث که یحیـــی گل محمدی 
و دو دســـتیارش در پرســـپولیس روی نیمکـــت تیم 

خوزســـتانی می نشـــینند کاملاً ویـــژه خواهد بود.

این اولیـــن تقابل گل محمـــدی و پرســـپولیس بعد 
از پنج ســـال خواهـــد بود ضمـــن اینکـــه مطهری و 
عسگری دســـتیاران او نیز برای اولین بار بعد از این 
بـــازه زمانی نســـبتاً طولانی مقابل خاطرات شـــیرین 
خود در باشگاه ســـرخ ایستادگی خواهند کرد. فولاد 
گل محمـــدی از دو بـــازی قبلی خود مقابل نســـاجی 
و مس رفســـنجان چهـــار امتیاز گرفته و نســـبت به 
تیمی که فصل قبل در آســـتانه ســـقوط بود شـــروع 

خوبی داشـــته است.
و  لیـــگ  تعطیـــلات  ز  ا قبـــل  مـــا  ا لیس  پرســـپو
فیفادی هـــای پیش رو بایـــد فولاد را شکســـت داده 
و در آرامش نســـبی به تعطیلات بـــرود وگرنه اوضاع 
برای گاریدو و تیمش ســـخت خواهد شد بخصوص 
اگـــر این هفتـــه اســـتقلال، تراکتـــور و ســـپاهان در 
بازی هـــای خـــود برنـــده شـــوند و اختـــلاف امتیازی 

بیشـــتر شود.
پرســـپولیس فـــردا شـــب بایـــد در قزویـــن از فـــولاد 
میزبانی کند که هر چند اصلاً شـــبیه ورزشگاه آزادی 
و اتمسفر این ورزشـــگاه نخواهد بود اما زمین چمن 
باکیفیت تری نســـبت بـــه اراک دارد و انتظار می رود 
کیفیـــت فوتبـــال در این زمیـــن بالاتر باشـــد ضمن 
اینکه پرســـپولیس از قزوین خاطرات خوشـــی دارد 
و فصل قبل پیکان و شـــمس آذر را در این ورزشـــگاه 

پرسپولیس – فولاد

خاطره بازی با یحیی
جمعه
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شکست داد.
پرســـپولیس از این بازی بـــرد می خواهد و ظاهراً 
تغییراتی در راه اســـت که همچنان نشان از عدم 
شـــناخت کافی گاریـــدو از تیـــم و اســـکواد خود 
دارد. با ایـــن حال او تیمش محکـــوم به پیروزی 

خواهند بود و مرد اســـپانیایی باید دست هایش 
را روی شـــانه های یحیی گل محمـــدی بگذارد و 
از جـــا برخیزد تا قبـــل از تعطیلی لیگ و شـــروع 

لیگ نخبـــگان تیم او به آرامش برســـد.
در نقطـــه مقابل البته یحیـــی و کادرش به اندازه 

کافی از پرسپولیس، توان بازیکنانش و جزئیات 
مربـــوط بـــه آنهـــا خبـــر دارنـــد و همیـــن نکتـــه 
می تواند کار گاریدو را دشـــوارتر کند مگر اینکه او 
در این مصاف حیاتی چیز تـــازه ای برای رو کردن 

داشته باشد و از آســـتین در بیاورد.

کولی بالی پاشنه آشیل تیم گل محمدی

گاریدو به سیستم سنتی پرسپولیس برمی گردد

ــی  یحیـ ــولاد  فـ از  ــده  شـ ــزار  برگـ ــازی  بـ دو  در 
ــم در چند  ــه این تیـ ــد کـ ــدی دیده شـ گل محمـ
خط مختلف شرایط کاملاً متفاوتی دارد. تیمی 
ــپولیس  ــی را در مقابل پرسـ ــرایط خاصـ ــه شـ کـ
ــرا که به هر حال مربیانی  ــه خواهد کرد چـ تجربـ
ــال ها در  ــری و یحیی که سـ ــد حمید مطهـ ماننـ
ــپولیس کار کرده و با این تیم قهرمانی ها و  پرسـ
ــب کردند، این بار و در  موفقیت های زیادی کسـ
لیگ بیست و چهارم از تیم جدید گاریدو و این 

مربی و تفکراتش شناخت دارند.
ــی تیم یحیی  ــائل اما در بررسـ ــدا از این مسـ جـ
ــاگردانش در دو  ــن مربی و شـ ــزی که از ایـ و چیـ
بازی قبلی اش دیده شد اینکه نقطه قوت فولاد 
ــن تیم خلاصه  ــت ایـ ــای چپ و راسـ در وینگرهـ
ــگری  ــت محمد عسـ ــاح راسـ ــود. در جنـ می شـ
ــد و در  ــازی می کنـ ــی جوانان بـ ــن تیم ملـ بازیکـ
ــان پهلوان هافبک سابق  وینگر چپ هم احسـ
ــتور  ــپولیس حضور دارد هر چند که به دسـ پرسـ
یحیی این دو وینگر در طول بازی بارها جای خود 
را در جناح چپ و راست زمین تغییر می دهند.

نقطه ضعف اصلی تیم یحیی و حداقل چیزی که 
در دو بازی قبلی این تیم دیده شد، به کولی بالی 
مدافع میانی و بلندقامت این تیم باز می گردد؛ 
ــرزنی،  بازیکنی که با وجود قدرت بالایش در سـ
در دفاع و حرکات پا به توپ مهاجمان تیم های 
ــیب پذیر  ــل کرده و آسـ ــیار کند عمـ ــل بسـ مقابـ
نشان داده است. مدافعی که در صورت حضور 
در میدان بازیکنان سریعی مانند اورونوف او را 
ــم گاریدو را صاحب موقعیت های  آزار داده و تیـ
ــتانی تیم فولاد را  ــان ازبکسـ ــرده و دروازه بـ گل کـ
ــپوف گلر ازبک  ــکل مواجه می کند. یوسـ با مشـ
فولاد در دو بازی قبلی تیمش کلین شیت کرده 
اما در بازی قبلی هم در یک مورد اشتباهی بزرگ 
ــه با وجود  ــاگردان یحیی البتـ ــد. شـ مرتکب شـ
ــنجان در بازی قبلی،  تساوی مقابل مس رفسـ
ــیار خوب و تهاجمی را به نمایش  ــی بسـ نمایشـ
گذاشتند و در مقابل شاگردان نویدکیا به جهت 

خلق موقعیت های بیشتر مستحق پیروزی هم 
بودند هر چند که این بازی در نهایت با تساوی 

بدون گل به پایان رسید.
ــر دو بازی  ــه خاطـ ــا بـ ــاگردانش امـ ــدو و شـ گاریـ
ــاوی در  ــر از تسـ ــه ای بهتـ ــه نتیجـ ــان کـ قبلی شـ
ــت در سومین بازی فصل خود محکوم  برنداشـ
به برد هستند و به نظر می رسد در منطقی ترین 
ــتم 4-4-2  ــه سیسـ ــی گاریدو بـ ــت احتمالـ حالـ
برگردد؛ سیستمی که تیم پرسپولیس در چند 
ــال اخیر و از زمان حضور برانکو به آن عادت  سـ
داشته است که در این صورت محمد خدابنده لو 
به عنوان جایگزین سروش محتمل ترین گزینه 
ــود اما اگر  ــدبیگی خواهد بـ ــار ریگی یا اسـ در کنـ
ــتفاده کند  ــم از روش ۱-3-2-4 اسـ ــدو باز هـ گاریـ
ــد  ــه احتمال ضعیف تری دارد- به نظر می رسـ -کـ

شاید یاسین جایگزین سروش رفیعی شود.
از اردوی تیم پرسپولیس شنیده می شود گاریدو 
ــیار علاقه مند  ــد زاده بسـ ــاد احمـ ــه بازی فرشـ بـ
ــن بازیکن در  ــل حضور ایـ ــه همین دلیـ ــت بـ اسـ
ــرمربی در  ــه به علاقه سـ ــب اصلی با توجـ ترکیـ
ــمت راست قطعی است و سعید صادقی هم  سـ
ــمت چپ خط میانی باشد.  می تواند گزینه سـ
ــور اورونوف برخلاف  ــن بین احتمال حضـ در ایـ
ــایه  میل باطنی اش به عنوان مهاجم دوم یا سـ
وجود دارد. در خط دفاعی اما میلاد محمدی به 
عنوان آخرین خرید سرخ ها شانسی برای بازی 
ــه عنوان بازیکن ثابت ندارد و امیری باز هم در  بـ
دفاع چپ بازی خواهد کرد تا خط دفاع و دروازه 

پرسپولیس تغییری نداشته باشد.

گزارش

ناصر قراگزلو
خبرنگار

رضا نورمحمدی معتقد اســـت مربی جدید 
پرســـپولیس بر خلاف ســـه مربـــی قبلی با 
افکار کاملاً متفاوتی وارد پرســـپولیس شـــده 
به همین دلیل جـــا انداختن تفکرات او نیاز 

به زمان دارد.
چرا گاریدو تاکنون در پرسپولیس 

به لحاظ سبک بازی و نتیجه گیری 
موفق نبوده است؟

بـــازی پرســـپولیس مقابـــل تراکتـــور در آن 
شـــرایط ســـخت بـــود امـــا مربـــی جدیـــد 
برخلاف ســـه مربی قبلی به زمان بیشـــتری 
نیاز دارد ضمن اینکه افکار گاریدو با آن ســـه 
مربی هم متفاوت اســـت. این یعنی روش او 
بـــرای اینکه در پرســـپولیس جـــا بیفتد، نیاز 
بـــه زمـــان دارد و کارش هم دشـــوارتر اســـت 
چراکـــه یحیـــی راه برانکو و اوســـمار هم راه 

یحیـــی را ادامه داد.
تغییرات ایجادشده توسط گاریدو 

جواب خواهد داد؟
هـــر مربی روشـــی دارد و براســـاس روشـــی 
که مدنظـــر دارد چند بازیکـــن جدید جذب 
می کنـــد. از طرفـــی ســـرمربی نزدیک ترین 
شـــخص به تیم و باشـــگاه اســـت به همین 
دلیـــل مـــن خیلـــی امیـــدوارم افـــکار او هر 
چـــه زودتـــر در تیـــم جـــا بیفتـــد و بازیکنان 
هماهنگ تـــر و بهتـــر برای هدفی کـــه دارند، 

بـــرای تیمشـــان بجنگند.
میلاد محمدی می تواند دفاع 
چپ خوبی برای پرسپولیس 

باشد؟
میـــلاد بازیکـــن خیلـــی خوبـــی اســـت و به 
نظرم خیلـــی انگیـــزه دارد تا دوبـــاره به تیم 
ملی دعوت شـــود. به همین دلیـــل او بعد از 
بازگشـــت از اروپا با تجربه خوبی که کســـب 
کرده خیلی دوســـت دارد خودی نشان دهد 
و دوباره خودش را به عنـــوان بهترین دفاع 
چـــپ ایران مطـــرح کند ضمـــن اینکه طبق 
اطلاعات خودم از دوســـتانم در پرسپولیس 
خبردار شـــدم که میلاد در تمرینـــات آماده 
نشـــان داده و از شـــرایط خوبـــی برخـــوردار 
اســـت به همیـــن دلیـــل حتماً ایـــن بازیکن 

در کمتریـــن زمان ممکـــن ارزش ها و تجربه 
خودش را نشـــان خواهد داد.

در خصوص میزبانی پرسپولیس 
در قزوین چه صحبتی دارید؟

میزبانی در شهرهای دیگر برای پرسپولیس 
فاجعه اســـت چون بیشترین هوادار را دارد. 
همـــه تیم هـــا می داننـــد در ورزشـــگاه آزادی 
حریف این تیم مقابل هوادارانش نیســـتند 
اما فعلاً پرســـپولیس از نعمت تماشـــاگر که 
بـــا آن یکی، دو گل در هر بـــازی از حریفانش 
جلوتر اســـت، محروم شـــده. پرسپولیس را 
مجبـــور کردند در جای دیگری جـــز آزادی از 
حریفانـــش میزبانی کنـــد که در لیـــگ برتر 
و آســـیا خیلی بـــه این تیـــم لطمـــه می زند. 
مطمئناً اگر پرســـپولیس در آســـیا در کشور 
ثالث بازی کند بزرگتریـــن ضربه را متحمل 
شـــده و شـــرایط بســـیار ســـختی را تجربـــه 

کرد. خواهد 
نتیجه بازی با فولاد را چگونه 

پیش بینی می کنید؟
بازی ســـوم ما بـــرای تیم و هـــواداران خیلی 
مهـــم اســـت چـــون شـــرایط بـــه گونـــه ای 
اســـت که هـــواداران تیم بعـــد از دو بازی که 
مســـاوی شـــده دیگـــر تحمل نتیجـــه ای جز 
بـــرد را ندارند و مســـاوی یا نتیجـــه دیگری را 

برنمی تابنـــد.

تفکرات گاریدو با سه مربی قبلی فرق دارد

نورمحمدی: میزبانی در کشور 
ثالث به ضرر پرسپولیس است

پیش بازی


